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Sector ontevreden met princiepsakkoord BSE-
maatregelen
nieuws

Het akkoord dat binnen de Vlaamse regering werd beklonken voor de prefinanciering van
de maatregelen in het kader van de strijd tegen de gekkekoeienziekte (BSE) lokt
overwegend negatieve reacties uit bij de sector.
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Het akkoord dat binnen de Vlaamse regering werd beklonken voor de prefinanciering van de
maatregelen in het kader van de strijd tegen de gekkekoeienziekte (BSE) lokt overwegend negatieve
reacties uit bij de sector.
Het ziet er naar uit dat we ons dreigement hard zullen maken en vanaf donderdag geen dierlijk afval
meer zullen ophalen bij de slagerijen, uitsnijderijen en vleeswarenbedrijven, zegt Jean-Pierre Berton
van UNEGA, de federatie van Belgische vetsmelters. Dat zou betekenen dat per dag minstens
800.000 kg dierlijk afval blijft liggen. De verwerkers zeggen dat ze onverantwoorde risico's nemen
door nog verder slachtafval te verwerken tot dierenmeel. Hun klanten weigeren de facturen te
betalen.
Ook de Boerenbond is ontevreden. De prefinanciering geldt enkel voor de opslag en de vernietiging
van het dierenmeel. Niet voor het ophalen en verwerken tot meel van het slachtafval, "en dat zijn net
de duurste stappen", zegt de Boerenbond. Daarenboven is de landbouworganisatie er niet over te
spreken dat het om een prefinanciering gaat, en dat de sector het geld dus later dient terug te betalen.
De regering moet voor de kosten opdraaien, luidt het.
Maar omdat de Vlaamse begroting landbouw die kost niet kan ophoesten, moet de consument maar
een bijdrage leveren, benadrukte Boerenbond-voorzitter Noël Devisch dinsdag nog eens in de
commissie landbouw in het Vlaams parlement waar hoorzittingen werden gehouden over de BSE-
maatregelen.
Ook Camiel Adriaens, voorzitter van het Algemeen Boerensyndicaat, heeft vragen bij de beslissing
van de Vlaamse overheid. "Wie gaat het bedrag van de prefinanciering later terugbetalen ?", vraagt
hij zich af. Het is nu aan de sector om dit uit te zoeken. "Duidelijk is dat de producent dit niet alleen
aankan. Die heeft al genoeg het gelag betaald. De verantwoordelijkheid voor de financiering van de
BSE-maatregelen moet zo breed mogelijk worden uitgesmeerd". De invoering van een vleestaks of
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de creatie van een "catastrofefonds" (gespijsd met belastinggeld en beheerd door de overheid)
moeten onderzocht worden.
Het Nationaal Verbond van de slachthuizen en vleesuitsnijderijen is eveneens niet helemaal gelukkig
met het akkoord binnen de Vlaamse regering. "Een prefinanciering van de opslag en de verwerking
van het beendermeel lost het probleem van de slachthuizen en de vleesuitsnijderijen niet op", zegt
Johan Van Bosch. Hij vreest dat de kosten alsnog zullen verhaald worden op de rug van de
landbouwers of de distributie. Een afdoende oplossing op lange termijn is absoluut noodzakelijk,
luidt het.
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